
MARKS IDROTTSHISTIORISKA SÄLLSKAP  
 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2018 
 
Styrelsen för Marks Idrottshistoriska Sällskap (MIS) lämnar följande berättelse över verksamheten 
under år 2018 
 
Styrelse 
 
Ordförande  Kjell-Åke Bergkvist Kinna 
Vice ordförande Sven-Olof Andersson Fritsla 
Sekreterare  Britt-Marie Knutsson Skene 
Kassör  Sören Fägersten Kinna 
Ledamöter   
  Peder Svensson Skene 
  Ann-Charlotte Hagman-Kinn  Kinna 
  Karl-Erik Berndt Kinna 

Lennart Brunander Sätila 
Ersättare  Viggo Svensson Örby  
 
Revisorer  Stellan Helgesson Skene 
  Lars-Erik Fägersten Skene 
Revisorserättare Ingemar Gustavsson Skene 
 
Valberedning  Ingemar Gustafsson Skene,  B-M Knutsson Skene 
 
 
Arbetskommitter 
Lokaler o utställning Styrelsen 
Hemsidesgrupp B-M Knutsson 
  S Fägersten 
Kontakt Marks B-M Knutsson 
Gymnasieskola 
Kontakt WIS  V Svensson 
Registrering  B-M Knutsson 
  A-C Hagman-Kinn 
 
Styrelsemöten  
Styrelsen har under året hållit tio styrelsemöten, samt ett antal arbetsmöten. 
 
Årsmötet 
Årsmötet hölls den 21  mars i Kinnaborgssalen Kinna. 
Ordförande för mötet var Lennart Brunander och sekreterare B-M Knutsson 
Som ordförande för 2018 valdes Kjell-Åke Bergkvist 
Som ordinarie ledamöter för 2018-2019  Karl-Erik Bernt, Ann-Charloote Hagman-Kinn och Sören 
Fägersten 
Kvarstående ledamöter var  Sven-Olof Andersson, Lennart Brunander,  Peder Svensson och B-M 
Knutsson. 
Som ersättare i styrelsen valdes Viggo Svensson 
 
Verksamhetsberättelse 2018 
 
Som revisorer omvaldes Lars Erik Fägersten och nyvaldes Stellan Helgesson. Som revisorsersättare 
valdes Ingemar Gustafsson. 
 



Årets verksamhet 
Öppethållande. Vi har hållit öppet första torsdagen i månaden jan-juni . och augusti-december 
Rydalsdagen var också öppen för allmänheten. Vi har hållit enskilda visningar för olika gruppert.ex. 
ett gäng gamla Fritslabor och Skene PRO. 
Dokumentationen av föremål har fortsatt under hela 2018.. 
Dokumentationen av föreningar fortlöper. 
Under kulturarvsdagen vistades vi på Skene Marten och sålde Sportlotten.  Något senare fortsatte 
lottförsäljningen på Skållared marknad 
 
Gäster 
På årsmötet 2018 gästades vi av Mats Svensson fd elitsimmare i IF Elfsborg. Han berättade 
medryckande om träning och tävling –hur det medgavs tid för kulturella upplevelser i samband med 
tävlingar mot idag, medan träningsdosen var lika hög som idag. 
Under hösten hölls Klippbokens dag och ett stort antal klippböcker visades-både sällskapets egna 
och av deltagarna medtagna. Sören Fägersten stod för framtidsvisionen avseende klippböcker. 
 
 
Westgötarnas idrottshistoria 
I tidningen har Viggo Svensson bidragit. 
 
Medlemmar 
Medlemsantalet vid årsskiftet var 123 st. 
 
Medlemskap 
Föreningen är ansluten till Wästgöta idrottshistoriska sällskap, (WIS) 
 
Representation 
På Wis årsmöte representerade Kjell-Åke Bergqvist och Viggo Svensson sällskapet. 
 
Slutord 
Som syns har medlemsantalet minskat något och medelåldern stiger ständigt. Det förringar emellertid 
inte det arbete som lagts ner under året. 
Styrelsen tackar alla som deltagit i verksamheten, och skänkt gåvor och bidrag under året och önskar 
en god fortsättning på 2019 
 
Marks Idrottshistoriska Sällskap 
 
 
Lennart Brunander          Sven-Olof Andersson   Sören 
Fägersten 
  
 
Ann-Charlotte Hagman-Kinn       Kjell-Åke Bergkvist            Peder 
Svensson 
 
 
Britt-Marie Knutsson  Karl-Erik Bernt 
 

 


